



ARKTIS PROGRAMFÖRENING

VECKOMÖTE 14 NOVEMBER 2022

ORDFÖRANDE :

Hanna Lenneman Jönkers

SEKRETERARE :

Jasmine Bahr

JUSTERARE :

Mahlke Engel



Dokumentdatum: 2022-11-14

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl. 12.05

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Hanna Tönnesson Stefors vald till ordförande

Jasmine Bahr vald till sekreterare

Matilda Frejd vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Hanna Tönnesson Stefors, Karin Blom,
Matilda Frejd, Jasmine Bahr, Julia Persson, Linh
Paul, Frida Dahlbäck, Simon Melin, Adrian Hultmark

Medlemmar: Olivia Pilkvist, Emilia Lännevall

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

Ordförande

- Närvarat på styrelsemöte
- Assisterat näringslivsansvarig med sweatshirts
- Åkt på V-konf
- Deltagit på teambuidling

- Vice ordförande

- Börjat kika på tipspromenad inför programfika.
- Deltagit på teambuilding.

- Ekonomiansvarig

- Deltagit på teambuilding



Dokumentdatum: 2022-11-14

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

- Utbildningsansvarig

- Kontakt med programrådsrepresentanter
- Planerat programråd
- Deltagit på teambuilding

- Eventansvarig

- Haft möte med Brinn angående fulsittning i mars
- Studenternas hus prel bokad
- Deltagit och genomfört på teambuilding med geosektionen
- Meddelat CMYK om antal bord

- Resansvarig

- Deltagit på teambuilding

- Näringslivsansvarig

- Mailat Teknik College angående spons till styrelesetröjor
- Varit i kontakt med BRINN angående CASE-kväll med AFRY

- Informationsansvarig

- Deltagit på teambuilding

- Administrationsansvarig

- Deltagit på teambuilding
- Laddat upp protokoll

§ 10. DISKUSSION

- Fixa medaljer till Geolusse. Vilka ska ha? **(Hanna)**
- Status med pepparkakshustävlingen? **(Hanna)**
4-5 anmälda lag
- Vad ska bakas tills geofika på fredag? **(Hanna)**
13.00 hos Adrian
Kärleksmums, drömmar (veganska), rulltårta
- Är det fortfarande avgift på biljetterna på Hitract **(Julia)**
Simon ska kontakta stripe angående detta
- Vilka kan vara med på måndag? Har vi gjort en PP? Lägga ut info på instagram. Pris till vinnare av tipspromenad. **(Matilda)**
Treorna kan delta.
PP ska fixas till programfikat.



Dokumentdatum: 2022-11-14
Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

§ 11. **ÖVRIGA FRÅGOR**

§ 12. **BESLUT**

§ 13. **NÄSTA MÖTE**

Nästa måndag 21/11 kl. 12.00 i E237.

§ 14. **MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12.37